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Abstract (en)
The device has a tension disk (3) which is non-rotatably arranged on a bolt (2). The bolt is rotatably located in a recess (1a) of the sanitary object
(1). The tension disk is provided with a spiral section-formed tightening surface and engages in a stirrup-shaped counter piece (4). On the outward
face surface of the bolt a key surface (2a), pref. an inner hexagon, is arranged for a tool. The bolt is rotatably located in a bearing part (6) inserted in
the recess, pref. of plastics. The bearing part is provided with a flange (6a) supporting on the inside of the sanitary ceramic object.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Befestigung von sanitärkeramischen Gegenständen (1), wie Toiletten, Bidets, Urinalen, Waschbecken,
Halbsäulen und Standsäulen, am Boden (B) und/oder an der Wand (W). Um eine zuverlässige Befestigung zu ermöglichen, ist in einer Aussparung
(1a) des sanitärkeramischen Gegenstandes (1) ein Bolzen (2) drehbar gelagert, auf dem eine mit einer spiralabschnittförmigen Anzugsfläche (3b)
versehene, in ein bügelförmiges Gegenstück (4) eingreifende Spannscheibe (3) unverdrehbar angeordnet ist. <IMAGE>
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